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       P r o t o k ó ł  Nr XXXIX/2021 

 
Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim odbytej w dniu  
28 kwietnia 2021 roku, obradowanej w trybie zdalnym. 
 
 

Obrady trwały od godz. 16.40 do godz. 17.25 
 

Podjęto uchwały od Nr 271 do Nr 279 
 

Stan Rady               - 15 
Radni obecni          - 15 
 
Obecni: 
1. Adam Jan Brodowski 
2. Andrzej Dryzelenko 
3. Marek Szczepan Grzmiączka 
4. Andrzej Kabała 
5. Andrzej Kędzierski 
6. Sylwia Kij 
7. Wojciech Roman Korzeniewski 
8. Iwona Łagocka 
9. Dorota Michalak 
10. Tomasz Naumczyk 
11. Marek Jarosław Olszewski 
12. Piotr Pasternak 
13. Krzysztof Przemysław Rosiński 
14. Agnieszka Teresa Serwach 
15. Maciej Zieliński 
 
1. Otwarcie obrad. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak 
otworzyła obrady XXXIX Sesji Rady Miejskiej. Stwierdziła, że na stan 15 
radnych w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum przy którym może 
obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 
 

W imieniu swoim i radnych chcę powitać Pana Burmistrza, pracowników Urzędu 
Miejskiego i gości zaproszonych  – serdecznie witam. 
 

Lista (raport) obecności radnych Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim 
stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
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Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z treścią 
art. 20 ust. 1 b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym oraz  
§ 11 ust. 1 i § 17 ust. 1 Statutu Miasta Lidzbark Warmiński, sesje Rady Miejskiej 
w Lidzbarku Warmińskim są jawne oraz transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępnianie  
w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy oraz w inny 
sposób zwyczajowo przyjęty. 
 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
 
Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani 
Dorota Michalak przedstawiła porządek dzienny posiedzenia sesji,  
a mianowicie: 
 

Projekt porządku obrad przewiduje: 
1. Otwarcie obrad.  
2. Zatwierdzenie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu Nr XXXVIII/2021  z poprzedniej sesji.  
4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  
5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza.  
6. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszarów Miasta Lidzbark Warmiński położonych przy ul. Mazurskiej,  
ul. Szwoleżerów, ul. Kajki i ul. Grunwaldzkiej (4 tereny). 
7. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszarów Miasta Lidzbark Warmiński (5 terenów) położonych przy  
ul. Grabowskiego, ul. Astronomów, ul. Dąbrowskiego, ul. Kościuszki, ul. Rolnej 
i ul. Majowej. 
8. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obszarów Miasta Lidzbark Warmiński (22 tereny). 
9. Uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu i kryteriów udzielania dotacji 
z budżetu gminy na zadania służące likwidacji niskiej emisji i ochronie powietrza 
na terenie Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński. 
10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży  
w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, na rzecz jego najemcy. 
11. Uchwała w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki gruntu 
położonej w Lidzbarku Warmińskim przy ul. Michała Kajki. 
12. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 r. 
13. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Lidzbark Warmiński na lata 2021–2054. 
14. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Miejskiej Lidzbark 
Warmiński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego za 2020 r. 
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15. Interpelacje radnych.  
16. Zapytania radnych.  
17. Wnioski i petycje obywateli. 
18. Zamknięcie obrad.  
 
Uwagi do porządku obrad zgłosili: 
 
Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz zgłosił do porządku obrad sesji następujący 
wniosek o wniesienie w pkt 14 do porządku obrad sesji „Projektu Uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Miejską 
Lidzbark Warmiński, a Gminą Lidzbark Warmiński w sprawie ujęcia w planie 
sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miejską 
Lidzbark Warmiński dzieci zamieszkałych w miejscowości Dębiec, Medyny 
i Pilnik”. W związku z powyższym kolejne punkty porządku obrad przesuną się. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek  
o wniesienie w pkt 14 do porządku obrad sesji „Projektu Uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Miejską 
Lidzbark Warmiński, a Gminą Lidzbark Warmiński w sprawie ujęcia w planie 
sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miejską 
Lidzbark Warmiński dzieci zamieszkałych w miejscowości Dębiec, Medyny 
i Pilnik”.  
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła ww. wniosek do porządku obrad 
sesji jednogłośnie (15 za). 
 
 

Więcej uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poddała porządek obrad sesji  
z wprowadzonymi zmianami pod głosowanie. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła porządek obrad sesji jednogłośnie  
(za było 15 radnych). 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr XXXVIII/2021 z poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół Nr XXXVIII/2021  
z poprzedniej sesji Rady Miejskiej wyłożony był do wglądu. Radni mieli możność  
zapoznania się z treścią protokołu. W związku z powyższym zapytała się czy są 
uwagi do treści protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady protokół Nr XXXVIII/2021 sesji Rady Miejskiej z dnia  
31 marca 2021 roku poddała pod głosowanie. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska protokół Nr XXXVIII/2021 z dnia  
31 marca 2021 roku przyjęła jednogłośnie (za było 15 radnych). 
 
4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie od poprzedniej Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak 
poinformowała, że radni otrzymali pisemne sprawozdanie z działalności 
Burmistrza, które obejmuje okres od dnia 22 marca 2021 r. do 16 kwietnia  
2021 r. 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu. 

 
5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza.  
 
 

Uwag nie zgłoszono. 
 
6. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszarów Miasta Lidzbark Warmiński położonych przy ul. Mazurskiej,  
ul. Szwoleżerów, ul. Kajki i ul. Grunwaldzkiej (4 tereny). 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. 
projektu uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek Burmistrza  o nieuwzględnienie 
uwagi Nr 1 w Załączniku Nr 2 do ww. uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała wniosek o nieuwzględnienie uwagi Nr 1 w Załączniku 
Nr 2 do ww. uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała wniosek o nieuwzględnienie uwagi Nr 1 w Załączniku 
Nr 2 do ww. uchwały. 
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Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała wniosek o nieuwzględnienie uwagi Nr 1 w Załączniku 
Nr 2 do ww. uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek o nieuwzględnienie uwagi Nr 1  
w Załączniku Nr 2 do ww. uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała wniosek o nieuwzględnienie uwagi Nr 1 w Załączniku 
Nr 2 do ww. uchwały. 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
  
Pan Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek  
o nieuwzględnienie uwagi Nr 1 w Załączniku Nr 2 do uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszarów Miasta Lidzbark 
Warmiński położonych przy ul. Mazurskiej, ul. Szwoleżerów, ul. Kajki  
i ul. Grunwaldzkiej (4 tereny). 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła wniosek o nieuwzględnienie uwagi 
Nr 1 w Załączniku Nr 2 do ww. uchwały pozytywnie jednogłośnie (15 za). 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania 
 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 
 
Wyniki imienne: 
 

ZA  (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 
Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, 
Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 
Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa 
Serwach, Maciej Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 

 
Uchwała Nr XXXIX/271/2021 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  
z dnia 28 kwietnia 2021 r.  w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszarów Miasta Lidzbark Warmiński położonych przy  
ul. Mazurskiej, ul. Szwoleżerów, ul. Kajki i ul. Grunwaldzkiej  
(4 tereny) stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
 

7. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszarów Miasta Lidzbark Warmiński (5 terenów) położonych przy  
ul. Grabowskiego, ul. Astronomów, ul. Dąbrowskiego, ul. Kościuszki,  
ul. Rolnej i ul. Majowej. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. 
projektu uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 
 
Wyniki imienne: 
 

ZA  (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 
Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, 
Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 
Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa 
Serwach, Maciej Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
  
Uchwała Nr XXXIX/272/2021 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  
z dnia 28 kwietnia 2021 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszarów Miasta Lidzbark Warmiński (5 terenów) 
położonych przy ul. Grabowskiego, ul. Astronomów, ul. Dąbrowskiego,  
ul. Kościuszki, ul. Rolnej i ul. Majowej stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
 
8. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla obszarów Miasta Lidzbark Warmiński (22 tereny). 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. 
projektu uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA  (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 
Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, 
Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 
Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa 
Serwach, Maciej Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr XXXIX/273/2021 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  
z dnia 28 kwietnia 2021 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszarów Miasta Lidzbark Warmiński (22 tereny) 
stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
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9. Uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu i kryteriów udzielania dotacji 
z budżetu gminy na zadania służące likwidacji niskiej emisji i ochronie 
powietrza na terenie Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. 
projektu uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA  (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 
Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, 
Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 
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Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa 
Serwach, Maciej Zieliński. 
  
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr XXXIX/274/2021 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  
z dnia 28 kwietnia 2021 r. w sprawie przyjęcia regulaminu i kryteriów 
udzielania dotacji z budżetu gminy na zadania służące likwidacji niskiej 
emisji i ochronie powietrza na terenie Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński 
stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy 
sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, na rzecz jego 
najemcy. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. 
projektu uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania 
 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA  (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 
Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, 
Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 
Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa 
Serwach, Maciej Zieliński. 
  
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr XXXIX/275/2021 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  
z dnia 28 kwietnia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
bonifikaty przy sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, 
na rzecz jego najemcy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
11. Uchwała w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki gruntu 
położonej w Lidzbarku Warmińskim przy ul. Michała Kajki. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. 
projektu uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA  (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 
Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, 
Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 
Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa 
Serwach, Maciej Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr XXXIX/276/2021 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  
z dnia 28 kwietnia 2021 r. w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 
działki gruntu położonej w Lidzbarku Warmińskim przy ul. Michała Kajki  
stanowi załącznik Nr 8 do protokołu.  
 
12. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 r. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. 
projektu uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali:  
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA  (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 
Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, 
Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 
Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa 
Serwach, Maciej Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr XXXIX/277/2021 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  
z dnia 28 kwietnia 2021 r. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 r. 
stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
13. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Lidzbark Warmiński na lata 2021–2054. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. 
projektu uchwały. 
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W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 
 
Wyniki imienne: 
 

ZA  (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 
Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, 
Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 
Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa 
Serwach, Maciej Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr XXXIX/278/2021 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  
z dnia 28 kwietnia 2021 r. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2021–2054 stanowi załącznik Nr 10 do 
protokołu. 
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14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
Gminą Miejską Lidzbark Warmiński, a Gminą Lidzbark Warmiński 
w sprawie ujęcia w planie sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Miejską Lidzbark Warmiński dzieci 
zamieszkałych w miejscowości Dębiec, Medyny i Pilnik. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. 
projektu uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się  z zapytaniem co będzie 
z dowozem dzieci do tej szkoły. Wcześniej była dyskusja nad tym, że dzieci będą 
dowożone na koszt miasta. Jeśli chodzi o dzieci z terenu gminy Dębiec, Pilnik to 
są małe miejscowości przylegające do terenu miasta, natomiast Medyny to jest 
większy obszar. Mam pytanie kto będzie ponosił ewentualne koszty dowozu tych 
dzieci do szkoły. 
 
Pani Edyta Jędrych – Pieniuk Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Lidzbarku 
Warmińskim poinformowała, że jeżeli będzie to szkołą w naszym obwodzie, to 
my będziemy ponosili te koszty. Jednak jeszcze nie było w historii, kiedy to 
Medyny funkcjonowały w obwodzie „jedynki”, żebyśmy dowozili tak po prostu, 
nie było dzieci. Według prognoz z Urzędu Gminy to łącznie w Medynach  
i w miejscowości Dębiec jest 3 dzieci zameldowanych, co nie znaczy, że 
zamieszkałych. Głównie to chodzi o Pilnik, takie mam dane z ewidencji ludności.  



16 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA  (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 
Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, 
Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 
Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa 
Serwach, Maciej Zieliński. 
  
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr XXXIX/279/2021 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  
z dnia 28 kwietnia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia pomiędzy Gminą Miejską Lidzbark Warmiński, a Gminą 
Lidzbark Warmiński w sprawie ujęcia w planie sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Miejską Lidzbark Warmiński 
dzieci zamieszkałych w miejscowości Dębiec, Medyny i Pilnik stanowi 
załącznik Nr 11 do protokołu. 
 
15. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Miejskiej 
Lidzbark Warmiński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2020 r. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim 
poinformowała, że radni otrzymali pisemne Sprawozdanie  z realizacji Programu 
współpracy Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego za 2020 r. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Pani Katarzyna Radulewicz p.o. Kierownika Referatu Promocji i Współpracy 
Urzędu Miejskiego w Lidzbarku Warmińskim poinformowała, że Program 
opisuje naszą współpracę finansową i niefinansową z organizacjami 
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pozarządowymi. Taki raport składamy na podstawie ustawy. W tym roku 
dofinansowaliśmy w ramach dwóch konkursów 22 projekty, było 6 małych 
grantów. Szczegółowa pomoc niefinansowa i wsparcie, które gmina udziela 
poprzez swoje organizacje też została w tym sprawozdaniu opisana. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
sprawozdanie. 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła ww. Sprawozdanie jednogłośnie  
(za było 15 radnych). 
 
Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Miejskiej Lidzbark 
Warmiński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2020 r. stanowi załącznik 
Nr 12 do protokołu. 
 
16. Interpelacje radnych.  
 
Interpelacji nie zgłoszono.  
 
17. Zapytania radnych.  
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski zgłosił do  Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  
i Autostrad Oddział w Olsztynie wniosek w sprawie ul. Olsztyńskiej przy 
skrzyżowaniu z ul. Żytnią, w obrębie skrzyżowania ustawiono liczne barierki  
i znaki drogowe, które ograniczają pole widzenia zarówno dla kierujących jak też 
rowerzystów poruszających się po ścieżce rowerowej. W miejscu tym często 
dochodzi do niebezpiecznych sytuacji zagrażających bezpieczeństwu 
rowerzystów jak też pieszych korzystających z ciągu pieszo-rowerowego (ruch 
jest wzmożony ze względu na otwarcie nowego „Pasażu Warmińskiego  
w Lidzbarku Warmińskim). 
 
Radna Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku 
Warmińskim zgłosiła następujące wnioski: 
- do  Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Olsztynie 
wniosek w sprawie ul. Bartoszyckiej w obrębie przejścia dla pieszych na 
wysokości budynku nr 5, przy przejściu ustawione zostały barierki koloru żółtego, 
na ogrodzeniu posesji nr 5 wiszą kolorowe bilbordy ponadto stoją znaki drogowe, 
które w znacznym stopniu ograniczają pole widzenia. Pieszy stojący przy 
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krawężniku jest niewidoczny dla kierującego jadącego w kierunku miasta.  
W miejscu tym w ostatnim okresie dochodziło do zdarzeń drogowych z udziałem 
pieszych. 
-    do  Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie Rejon Dróg w Kętrzynie  
w sprawie poprawy nawierzchni schodów stanowiących przejście dla pieszych 
łączących ul. Nową i Olsztyńską. Schody wykonane są z kostki oraz 
krawężników. Kostka stanowiąca stopień zapadła się i w czasie opadów deszczu  
stopnie wypełniają się wodą co utrudnia korzystanie z nich. 
 
Pan Andrzej Kabała Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował,  
że faktycznie potwierdza to, tam w tym miejscu już wcześniej było 
niebezpiecznie, a teraz to niebezpieczeństwo faktycznie zwielokrotniło się. 
 
Radny Maciej Zieliński poinformował, że tam są ustawione znaki i ta droga jest 
robiona. Jeżeli jest złe oznakowanie to trzeba tą sprawę zgłosić do Generalnej 
Dyrekcji Dróg i oni będą opiniować o postawieniu odpowiednich znaków. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady - uważam, że powinniśmy zebrać 
wszystkie uwagi dotyczące drogi nr 51 i napisać pismo do Zarządu Dróg 
Krajowych w Olsztynie. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
 
18. Wnioski  i  petycje obywateli. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że  dzisiaj uzyskał informację od 
Naczelnika Ruchu Drogowego naszej Komendy Powiatowej Policji o tym, że nie 
będzie od jutra zamknięta droga nr 51 i  ul. Orła Białego, tylko 
najprawdopodobniej od 3 maja br.  Ustalenia są związane z organizacją ruchu  
i dlatego jest to przesunięte. Kolejna kwestia dotyczy obchodów świąt majowych, 
w dniu 29 kwietnia 2021 r. o godz. 15.00 na Placu Wolności odbędzie się 
podniesienie flagi państwowej na maszt. Natomiast 3 maja br.  o godz. 10.00  
w kościele pod wezwaniem św. Piotra i Pawła odbędzie się msza święta, po której 
zostaną złożone wiązanki kwiatów pod pomnikiem w hołdzie poległym 
obrońcom Ojczyzny na cmentarzu komunalnym. 
W poprzednim tygodniu w czwartek br. odbył spotkanie z mieszkańcami miasta  
i przedstawił prezentację z działalności miasta Lidzbarka Warmińskiego. A dzieje 
się bardzo dużo w naszym mieście, jesteśmy teraz w trakcie dużych siedmiu 
inwestycji. Także mieliśmy przetarg na drugi etap infrastruktury uzdrowiskowej. 
Niestety po przetargu najkorzystniejsza oferta przewyższała  
o 1 mln 770 tys zł zabezpieczone środki. W związku z powyższy unieważniłem 
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przetarg i rozpisaliśmy ponownie, który jest w trakcie. Otrzymaliśmy informację 
o dotacji i złożyliśmy wnioski o fundusz rozwoju dróg i otrzymaliśmy na  
ul. Spółdzielców i nową ul. Spółdzielców. Przetarg odbył się i było otwarcie ofert, 
ale niestety oferty przewyższały  zabezpieczone środki finansowe, ale w związku 
z tym, że otrzymaliśmy na drugą część – na budowę od WKU w stronę  
ul. Dąbrowskiego.  Dzisiaj dokonałem unieważnienia przetargu i ogłosimy 
przetarg  jeden na dwa zadania na przebudowę i na budowę ul. Spółdzielców. 
Liczymy na to, że w połączeniu tych dwóch zadań da nam to korzystniejszą ofertę  
i będziemy mogli wykonać jedną i drugą inwestycję. Będziemy również czekali 
na otwarcie ofert na drugą część infrastruktury uzdrowiskowej, a także ogłosimy 
przetarg na budowę parkingu pomiędzy ul. Nową a ul. Wiejską. Wszystkie na 
dzień dzisiejszy przetargi  widzimy, że są znacznie wyższe i nie mamy 
zabezpieczonych środków finansowych i to nas mocno niepokoi, a związane jest 
to z problem tj. z produktami, które są wykorzystywane do budowy czy remontu, 
a także ze wzrostem wynagrodzeń. Dlatego oferty są wyższe, ale staramy się 
realizować te projekty. Następnie złożył podziękowania radnym Rady Miejskiej 
za wspólne spotkanie w dniu 24 kwietnia br. (w sobotę), którzy sprzątali tereny 
zielone w Lidzbarku Warmińskim. 
 
Radny Krzysztof Rosiński zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza w sprawie 
trzeciego przetargu jeżeli chodzi o drugą część uzdrowiska, również będzie cena 
poza budżetem. Czy przewidujemy na dołożenie do budżetu miasta na te zadanie. 
 
Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że decyzje podejmie się dopiero 
po otwarciu ofert i nie wie jeszcze jakie będą decyzje w tej sprawie, ale bierzemy 
pod uwagę wszystkie możliwości. 

Więcej wniosków i petycji obywateli nie zgłoszono. 

 
19. Zamknięcie sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Pani Dorota Michalak dziękując za uczestnictwo 
zamknęła obrady XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim. 
  
 
 
 
Protokołowały:                                               Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Ewa Kępińska                                       
Alicja Rosa                                                                  Dorota Michalak                                                  
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